

利泰纺织国际有限责任公司简介

利泰纺织国际有限责任公司是中国民营经济 500 强企业-江苏金昇集团旗下纺织板块——利泰醒狮（太仓）控股有限公司旗下的子公司。

利泰纺织国际有限责任公司是采用当今世界上一流的全流程自动化纺纱技术装备，年产 20-40 支高档精梳紧密纺纯棉纱线 3.6-3.8 万吨，年销售收入约 1.4 亿美元；布机年生产近 1200 万米家纺坯布，年销售收入约 2000 万美金，产品主要销往中亚、中东、独联体和欧洲地区。

利泰纺织国际有限责任公司将持续保持并发扬公司：“品质通四海，合力行天下，效率论兴衰，客户定成败，数字论英雄，奋斗赢未来”的经营理念，打造“节能、环保、低碳”的绿色工厂。并充分利用区位等多方面的优势，积极创新，锐意进取，不断提高产品质量，提升服务水平。

未来，利泰醒狮将通过打造供给侧改革标杆、建设互联网+绿色农业（棉花）、打造 C2B 新业态“三步走”战略，引领行业转型升级。

Introduction of Litai Textile International Co., Ltd.

Litai Textile International Co., Ltd. is a subsidiary of Litai (Taicang) Holding Co., Ltd., a textile sector of Jiangsu Jinsheng Group, a top 500 private economy enterprise in China.

Litai Textile International Co., Ltd. adopts the world's first-class full-process automated spinning technology and equipment, with an annual output of 20-40 high-end combed compact-spun pure cotton yarns of 36-38 thousand tons and annual sales revenue of approximately 140 million US dollars. The cloth machine produces nearly 12 million meters of home textile grey fabrics annually, with an annual sales income of about 20 million U.S. dollars. The products are mainly sold to Central Asia, the Middle East, the Commonwealth of Independent States and Europe.

Litai Textile International Co., Ltd. will continue to maintain and carry forward the company: "Quality is connected to the world, working together, efficiency is the rise and fall, customers determine success or failure, numbers are heroes, struggle to win the future" business philosophy, and create "energy saving, environmental protection, low cost "Carbon" green factory. And make full use of the location and other advantages, actively innovate, forge ahead, and continuously improve product quality and service level.

In the future, Litai (Taicang) will lead the transformation and upgrading of the industry by setting a benchmark for supply-side reforms, building Internet + green agriculture (cotton), and creating a new C2B business format "three-step" strategy.



利泰纺织国际 Litai Textile International



生产车间 Workshop



生产车间（细纱） Workshop (Spinning)



生产车间（精梳） Workshop (Combing)